



Protokoll styrelsemöte med Sotenäs Fältrittklubb den 27 augusti 18:15—20.00

Närvaro ; Tina Ehn, Joakim Jansson, Jennie, Camilla Borg, Björn Knutsén, Sinnika, Annica

Val av ordförande, sekreterare och justerare för mötet.

Tina Ehn ordförande

Joakim Jansson sekreterare/justerare

1. Rapporter

Underlaget i ridhuset lades in 2013 och fylldes på 2017, nu behövs ytterligare påfyllnad av träflis. En ordentlig harvning behövs för att lufta upp underlaget.

Kassör beställt harvpinnar.

Paddock harven har ett plattjärn som behöver lagas.

Prislistan för traktortjänster har tagits fram som förslag och styrelsen beslutar att den är ok och skall sättas upp på tavlor i stallet

Jackor till ridlärarna inköpes

2. Stadgeförslaget, finns på vår hemsida och styrelsens förslag på det. Förslag till beslut.

Skickas på remiss till Jonas Henriksson, Lia Henriksson och styrelsen och därefter läggs förslag fram till kommande medlemsmöte 17/9 2019

3. Styrelsens arbetssätt och drift av verksamheten. Förslag att inom styrelsen utse ett ledningsutskott som kan ta "dagliga mindre" beslut för verksamheten på ridklubben.

Förslagsvis bestående av ordförande, ridlärare, kassör, personalansvarig i styrelsen.

Styrelsen ställer sig bakom detta beslut och kommer till kommande styrelsemöte att presentera arbetsbeskrivningar för ledningsutskottet, ridlärare samt stallpersonal

4. Planering av medlemsmöte den 17/9 Todderöds skola

Ridlärarna behöver delta i att bjuda in medlemmarna till

Stadgeändringsförslag presenteras

Kafé verksamhets information

Ekonomisk rapport

Nominering till uppdrag inför nästa årsmöte

Kommunikation ut från klubben via olika medier

Behovet av ökat medlemsengagemang

5. Stängseldag den 29/8 klockan 17:00

Översyn av hagar behövs och el i stängsel. Material är beställt.
Allmän kontroll av hagarna

6. Joursystem för privatstallet.

Problemet är att det är för få privat inhyrda hästar, varför de som privat hyr in sig måste ta väldigt många helgjurer.

Det finns ett behov av att ridskoleelever tar ansvar för att ta hand om mockning och att fylla upp påsar med mat. Detta gäller lördagseleverna. Maria Eylis tar upp frågan med Jessica. Detta skall gälla klubbhästarna. Förslaget tas vidare.

7. Datum för styrelsemöten i höst och vinter, önskemål om dagar och tider?

Torsdagar 18.15-20.00 möten hålles 1 ggr/månad

Startar upp torsdag 19/9 2019

Ridlekis beslutas hållas 1 ggr/månad, Maria Eylis ansvarar för att starta upp och kommer hållas av flera i styrelsen tillsammans med US.

Planeringsgrupp inför sommaren 2020 sätts ihop av styrelsens medlemmar

8. Stallmöten

Är möten mellan privatstallet och styrelsen för klubben. Representanter utses från styrelsen. Hur ofta möten behöver hållas kommer Tina Ehn att stämma av med privat inhyrare.

9. Oktobermässan den 21 september

Deltar klubben ej i.

10. Tävlingssektionens planering?

Pay & Jump 8/9 2019

Klubbmästerskap 29/9 dressyr och hopp

11. Strandstädning den 21 september

Tina Ehn anmäler klubbens deltagande. Krävs att vi ställer upp med minst 15 personer.

12. Vagn och tillbehör till fyrhjuling.

Styrelsen beslutar att sälja; släpkärra, harv till fyrhjuling

13. Vem beslutar om högrisk/respektive lågrisk.

Fråga inkommit till styrelsen angående vem som beslutar om högrisk/respektive lågrisk. Klubbens styrelse följer dokumentet "Regler karantänboxar"

Styrelsen anser att dokumentet behöver förtydligas avseende beskrivning av vad som skall anses vara högrisk respektive lågrisk hästar. Förtydligande kommer att beslutas av styrelsen i nästa styrelsemöte.

14. Övriga frågor

Ride & Dine 28/9 2019

Styrelsen diskuterade hur vi kan använda den vita stugan som skänkts till klubben

Behov av torkrum för hästtäckan behövs inför hösten för ridskolan

Tvättmaskin är fortsatt aktuellt att beställa

Ansökan till Thordén stiftelsen är påbörjad att göra iordning tak på lilla stallet

Uteboxarna (4st) behöver renoveras.

Annica presenterade förslag på hur café verksamheten skall bli bemannad under hösten, kalender för att anmäla sig för sin kväll finns uppsatt i stallet, om ridskole elever/målsmän ej anmäler sig för sin kväll blir tilldelade en bemanningstid av Annica

Annica gått igenom alla Panta Mera kvitton och funnit att klubben ej fått betalt för 66 säckar, Panta Mera kommer att återkoppla till Annica

Norska Panta Mera kommer att kunna ta emot PET flaskor i framtiden om vi sorterar dessa

15. Mötets avslut.

Mötet avslutas av Tina Ehn

Nästa styrelsemöte är 19/9 kl 18.15-20.00



Ordförande



19/11/14
Joakim Jansson

Lusterare